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Министарка рударства и 
енергетике Србије Дубравка 
Ђедовић изјавила је након 
сусрета са мађарским 
министром спољних послова и 
трговине Петером Сијартом 
у Будимпешти, да су Србија 
и Мађарска договориле 
потписивање споразума 
о изградњи нафтовода 
између две земље, као и да 
су договориле потписивање 
споразума о оснивању 
заједничког предузећа 
за трговину енергијом у 
власништву Србијагаса и 
мађарске компаније „МВМ“. Она је, 
на састанку којем је присуствовао и 
генерални директор ЈП „СРБИЈАГАС“ 
Душан Бајатовић, истакла и то да је већ 
продужен уговор о закупу складишта гаса 
у Мађарској за потребе Србије.

- Разговара се и о повећању капацитета 
складиштења гаса у Мађарској за потребе 
наше земље пред наредну грејну сезону, 
додала је министарка Ђедовић.

Она је, такође, истакла да Србија и 
Мађарска имају стратешки и партнерски 
однос, на темељима одличних односа 
председника Србије Александра Вучића 
и мађарског премијера Виктора Орбана, 
што се, како је навела, посебно види у 
области енергетике, пре свега кад је реч о 
снабдевању гасом и нафтом, а све више и 
електричном енергијом.

- Изградњом гасовода „Балкански ток“, 
Србија се позиционирала као важна 

транзитна земља. Ми разматрамо 
додатне краткорочне капацитете 
за потребе Мађарске, а са 
изградњом гасне интерконекције 
Србија-Бугарска, имаћемо и 
додатни капацитет, али и приступ 
алтернативним изворима гаса. 
То је важно и за сигурност 
снабдевања наших грађана 
и привреде, посебно у сусрет 
наредној зими, кад ће бити велика 
борба за енергенте, рекла је 
Ђедовић.

Сарадња са мађарским партнерима се проширује
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Надзорни одбор Јавног предузећа 
„СРБИЈАГАС“, на седници одржаној у Новом 
Саду, којој је председавао председник НО 
проф. др Муамер Реџовић, а којој су поред 
чланова Надзорног одбора, присуствовали и 
представници пословодства, усвојио је низ 
одлука и извештаја, од значаја за пословање 
предузећа.  

Тако је, у законским роковима, усвојен 
Консолидовани финансијски извештај ЈП 
„СРБИЈАГАС“ за 2022. годину и Консолидовани 
извештај о пословању компаније у истом 
периоду, са оствареним позитивним 
консолидованим финансијским резултатом и 
нето добити, када се „СРБИЈАГАС“ гледа као матично 
правно лице заједно са зависним и придруженим 
правним лицима. Највећи допринос позитивном 
резултату, како је истакнуто, дало је матично 
предузеће „СРБИЈАГАС“.  

Један од важнијих докумената, који су  усвојили 
чланови Надзорног одбора, јесте и Извештај о 
самооцењивању ЈП „СРБИЈАГАС“ са пресеком стања на 
дан 31.12.2022. године. Радна група за координацију 
активности на успостављању адекватног система 
финансијског управљања и контроле у предузећу 
наставила је у 2022. активности на реализацији 
имплементације финансијског управљања и контроле 
и у оквиру четвртог корака – „Процене ризика“, на 
основу раније утврђене листе кључних пословних 
система и процеса, идентификовала пословне циљеве 

и процењене ризике којима су они изложени, али 
и дефинисала начине решавања и превазилажења 
ризика. Надзорни одбор, у оквиру тога, усвојио 
је документ „Регистар ризика Јавног предузећа 
Србијагас“ и допуну „Стратегије управљања 
ризицима”, као и годишњи Извештај Радне групе за 
координацију активности на управљању адекватног 
система финансијског управљања и контроле у 
компанији. 

На овој априлској седници, Надзорни одбор усвојио 
је и прве овогодишње кварталне извештаје – о 
процени ризика наплате краткорочних потраживања 
и вредновању дугорочних финансијских пласмана 
и потраживања, као и о вредновању залиха и датих 
аванса и о извршеном попису залиха природног гаса.

(www.srbijagas.com)

Народна скупштина Републике 
Србије започела је ових дана 
другу седницу првог редовног 
заседања на којој ће се наћи 
укупно 28 тачака дневног реда. 
Народни посланици разматрају, 
између осталог, предлоге закона 

о давању гаранције Републике 
Србије у корист „OTP BANK NYRT“, 
„OTP Banka Srbija“ а.д. Нови Сад 
и „DSK BANK AD“ по задужењу 
Јавног предузећа“СРБИЈАГАС“, као 
и о давању државне гаранције у 
корист Немачке развојне банке 

„KfW“, по задужењу акционарског 
друштва „Електромрежа Србије“.

(www.ekapija.rs)

У Србији од 1. маја, као што је најављено, природни 
гас ће поскупети за 10%! Наиме, да подсетимо, Савет 
Агенције за енергетику Републике Србије (АЕРС) 
дао је сагласност на одлуке органа управљања 31 
јавног снабдевача, међу којима је и ЈП „СРБИЈАГАС“, о 
новим ценама природног гаса за јавно снабдевање. 
Генерални директор Србијагаса Душан Бајатовић 
изјавио је за ТАНЈУГ да ће, поред повећања цене гаса 
од 1. маја за 10 одсто, наредно поскупљење вероватно 
бити пред почетак грејне сезоне, али да сада не може 

да каже колико ће то тачно бити, пошто је циљ за 
2022. да више нема субвенција за разлику у цени по 
којој купујемо и продајемо гас. Напоменуо  је да су 
значајно пале цене гаса, четири до пет пута, на берзи 
и изразио очекивање да неће више бити онаквог 
поремећаја цена, па да као пре гас кошта 3.000 
долара за 1.000 кубика гаса. То се неће десити, али 
неће ни да буде по 150 или 200 долара као што је то 
раније био случај, додао је он.

(www.tanjug.rs)

На седници Надзорног одбора о значајним темама за пословање компаније

Институције инфо

Од 1. маја гас скупљи 10 одсто

УСВОЈЕН РЕГИСТАР РИЗИКА ЈП „СРБИЈАГАС“ И 
ДОПУНА СТРАТЕГИЈЕ УПРАВЉАЊА РИЗИЦИМА

НА ДНЕВНОМ РЕДУ СКУПШТИНЕ СРБИЈЕ 
ЗАКОН О ДАВАЊУ ГАРАНЦИЈА БАНКАМА 
ПО ЗАДУЖЕЊУ ЈП „СРБИЈАГАС“

И ДАЉЕ МЕЂУ НАЈНИЖИМ ЦЕНАМА У ЕВРОПИ 

Мађарски министар Петер Сијарто је рекао да се 
снабдевање енергијом у Европи сусреће са тешкоћама 
због рата у Украјини и да Србија и Мађарска већ раде 
на усаглашавању припрема за наредну зиму.

- Питање обезбеђивања енергената је и безбедносно 
питање, а стратешка сарадња на подручју енергетике 

је гаранција да ће снабдевање наших 
држава бити осигурано, рекао је Сијарто.

Он се захвалио Србији на сигурном 
транзиту гаса којим до Мађарске дневно 
стиже и до 10 милиона кубних метара 
овог енергента и поручио да Србија 
може и наредне грејне сезоне да рачуна 
на капацитете за складиштење гаса у 
Мађарској.

- Заинтересовани смо и да, када буде 
завршена интерконекција између 
Србије и Бугарске, набављамо додатне 
количине гаса из Азербејџана овим 

гасоводом. Сигурност снабдевања гасом је европско 
питање и ЕУ би требало да обезбеди финансијска 
средства за градњу инфраструктуре у југоисточној 
Европи, па и у Србији, преко које и Европа добија 
приступ алтернативним изворима гаса, рекао је 
Сијарто.       (www.beta.rs)
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Због великог интересовања домаћинстава да се 
прикључе на гас, Влада је 2021. преполовила цену 
прикључка, а прошле недеље усвојене су и измене 
и допуне Уредбе о условима испоруке и снабдевања 
природним гасом која још олакшава тај посао. Смањују 
се трошкови и процедура, што убрзава прикључење 
нових потрошача. Директор Србијагаса Душан 
Бајатовић рекао је у разговору за РТС да цена 
прикључка остаје иста, али да потрошачи више неће 
плаћати таксе, а објаснио је и како ће сада процедура 
изгледати. 

У саопштењу Владе наводи се да нова Уредба 
смањује трошак и убрзава прикључење, а то важи за 
потрошаче стамбених зграда категорије А. Директор 
Србијагаса  Душан Бајатовић објашњава да је реч 

о објектима који су технички 
незахтевни. Као пример наводи 
куће на спрат, или зграде 
које имају три стана, до 400 
квадратних метара. 

Цена прикључка остаје иста 
– 780 евра са ПДВ-ом. Како 
истиче, цена се неће мењати 
иако је дошло до раста цена 
горива, репроматеријала и 
радне снаге. 

- Цену прикључка нећемо 
мењати. Циљ је да се смање 
обавезе потрошача. До сада сте 
морали да одете у општину, 

предате пројекат гасификације, онда излази техничка 
комисија, плаћате таксе, па добијате употребну 
дозволу. Сада дајете пројекат у општини и све 
остало је на оператеру, Србијагасу или неком другом 
дистрибутеру, а у Србији их има 36, њима дајете 
пројекат. Они дођу да прикључе, излази комисија коју 
формира оператер, њу не плаћате ви и никога више не 
обавештавате, објашњава Бајатовић. 

Ова уредба олакшава посао и потрошачима који се 
понекад не сналазе, али и општинама које, каже 
Бајатовић, често немају довољно капацитета, па се 
долази у ситуацију да се прикључи на мрежу, али да 
не може да се пусти гас јер потрошач нема употребну 
дозволу. 

- Једном идете у општину, све остало 
решавате са оператером, он вас 
прикључује, пушта гас, каже да је 
инсталација у реду, при томе се и не 
враћате више у општину – јефтинија и 
скраћена процедура, наводи Бајатовић. 

На питање у ком року потрошач мора да 
буде прикључен, он одговара да је рок 90 
дана од потписивања уговора, али да то 
обично буде и раније. 

Зашто се гасификација не 
спроводи планираном динамиком 

Од када је држава појефтинила цену 
прикључка огромно је интересовање 
домаћинстава за увођење гаса, али тај 
посао не иде планираном динамиком. 
Директор Србијагаса објашњава да 
је проблем у ланцима снабдевања 
сетовима. 

- Овде, у Петрохемији, имамо производњу 
осталог што нам треба, пластичних цеви, можемо да 
купимо и челичне, али сетове нисмо могли да купимо, 
а имамо више од 45.000 захтева, рекао је Бајатовић 
истичући да је то повећање од 15 одсто само у 
овој години, будући да сад постоји 320.000 гасних 
прикључака. Очекујемо да нам стигне наруџбина 
од 25.000 сетова, тако да ће већи део тих захтева 
бити испуњен. Имамо довољно регионалних уговора, 
очекујем чим стигне да ћемо максимално убрзати, 
нису сви потписали уговоре, говоримо о очекивањима, 
рекао је Бајатовић. 

Прво ће, како је рекао, бити прикључени потрошачи 
у Војводини, Београду, Пожаревцу и Смедереву. 
Најављена је и гасификација у Ваљеву, Лесковцу, 
Врању, Пироту, на Убу, а вероватно и у Владичином 
Хану.  

- Раде се експропријације, планови, избор стратешких 
партнера, мислим да ће стартовати ове године, 
помало је везано и за интерконекцију са Бугарском, 
рекао је у овом разговору директор Србијагаса Душан 
Бајатовић.

(www.rts.rs)

Директор Србијагаса на РТС

ЦЕНА ПРИКЉУЧКА ЗА ГАС ОСТАЈЕ ИСТА, АЛИ 
МЕЊА СЕ ПРОЦЕДУРА  И УКИДАЈУ ТАКСЕ

ДВЕ ВРСТЕ ПОРЕМЕЋАЈА НА ТРЖИШТУ
Стрес тестовима и обавезама за Србијагас по Закону у енергетици прецизирају се мере које се предузимају у 
случају да је угрожена сигурност испоруке гаса због поремећаја на тржишту, транспорту. Бајатовић наводи да је 
реч о две врсте поремећаја:  

- Када цене иду нагло горе и када нема гаса на тржишту. У Србији је гас у индустрији јефтинији 3-5 пута него у 
другим земљама захваљујући субвенцијама Владе, а Србија има залихе гаса од бар милијарду метара кубних, 
што у Банатском Двору, што у Мађарској, казао је директор Србијагаса.

Директор Србијагаса дао интервју Агенцији ТАНЈУГ

ПРОФИТ СРБИЈАГАСА У ПРВОМ КВАРТАЛУ 1,2 МИЛИЈАРДЕ ДИНАРА 

Генерални директор Душан Бајатовић изјавио је да је Србијагас у првом кварталу остварио чисту добит 
од око 1,2 милијарде динара. Он је истакао да ће и у 2023. пословати без губитака и остварити профит на 
прошлогодишњем нивоу од око шест милијарди динара. 
- Србијагас је прошлу годину завршио са непуних шест милијарди динара чисте добити, а у првом кварталу ове 
године, колико смо проценили, мислим да ће то бити на око 1,2 милијарде динара. Што значи да Србијагас у 
суштини, уважавајући да је држава субвенцинисала ту велику разлику у цени која је постојала између цене по 
којој смо куповали и продавали гас, већ седму или осму годину у низу послује без губитака, рекао је Бајатовић. 
Када је реч о очекиваним пословним резултатима на нивоу целе 2023. године, он је рекао да ће профит бити 
на нивоу онога што је остварено у прошлој години, ако не буде неких ванредних поремећаја који се не могу 
контролисати, и да ће износити између пет и шест милијарди динара, а можда чак и нешто више. -Али нам је 
важно да смо ми у овим условима задржали све инвестиције и извршили све задатке. На пример, ванредно 
измештање тамо где су трасе пруга и путева или где је вода негде нешто однела. Успели смо да имамо и текуће 
одржавање и део инвестиција које сматармо да треба да имамо на годишњем нивоу и плус доста солидно 
пословање, додао је он.
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Министарка рударства и енергетике Дубравка 
Ђедовић обишла је овог месеца, заједно са шефом 
Делегације Европске уније у Републици Србији, 
Емануелеом Жиофреом, радове на изградњи 
гасне интерконекције Србија-Бугарска. У име 
наше компаније, са степеном извршених радова и 
актуелним стањем на градилишту, високу делегацију 
упознао је извршни директор за инвестиције ЈП 
„СРБИЈАГАС“ Јовица Будимир. 

- Изградња гасне интерконекције је од стратешког 
значаја за наш енергетски сектор,  јер ћемо 
изградњом овог гасовода добити могућност да 
се снабдевамо гасом из више извора, као што је 
Азербејџан и ЛНГ терминал у Александрополису у 
Грчкој. У претходном периоду смо решили многе 
изазове на пројекту, а започели су и радови 
на најтежој деоници гасовода, где се гасна 
интерконекција укршта с ауто-путем. Очекујемо да 
читав пројекат буде завршен на јесен, бићемо ту да 
испратимо све до последњег дана, док не буде све 
спремно да потече гас, рекла је Ђедовић.

Она је додала да је до сада на градилиште 
допремљено око 100 километара цеви, или око 90 
одсто, а да је физичка реализација у овој фази већа од 
планиране.

- План  завршетка радова за овај период је био 30, 
а ми смо сада  на 40 посто изведених радова. Битно 
је да се настави  тим темпом да се радови заврше 
на време. Изградња гасне интерконекције Србија-
Бугарска има и регионални значај, због чега на овом 
пројекту имамо снажну финансијску подршку ЕУ. 
Паралелно са реализацијом овог пројекта, почели 
смо израду просторне и техничке документације за 
још један важан пројекат за гасну диверсификацију 
Србије, а то је изградња гасне интерконекције између 
Србије и Северне Македоније, најавила је министарка.

Шеф делегације ЕУ у Републици Србији Емануеле 
Жиофре поручио је да му је драго да види како 
овај пројекат напредује и да ЕУ наставља да буде 
посвећена диверсификацији снабдевања гасом у 
Србији и повећању отпорности  и конкурентности 
њеног енергетског система. 

- Жељно ишчекујемо гас који ће потећи овим 
гасоводом наредне грејне сезоне. ЕУ је такође 
понудила Србији да учествује у заједничкој набавци 
гаса са државама чланицама ЕУ, рекао је амбасадор 
Жиофре.

Дужина гасне интерконекције на територији Србије је 
109 километара, а капацитет је 1,8 милијарди кубних 
метара у правцу ка Србији. Радови на изградњи 
гасне интерконекције Србија-Бугарска започети су 
у фебруару 2022. године, а завршетак је планиран 
у последњем кварталу ове године. Поред веће 
сигурности снабдевања и диверсификације гасних 
рута и снабдевача, нови гасовод ће омогућити и даљи 
развој дистрибутивне и разводне гасоводне мреже на 
југу Србије. Вредност радова на изградњи гасовода 
износи око 90 милиона евра, а финансирање укључује 
49,6 милиона евра бесповратних средстава ЕУ, зајам 
ЕИБ у вредности од 25 милиона евра и национално 
суфинансирање. Такође, ЕУ подржава, са укупно 33,6 
милиона евра, градњу деонице гасне интерконекције 
на територији Бугарске, чија је дужина 60 километара.

(www.tanjug.rs)

Приводе се крају радови на гасификацији насељених 
места у општинама на северу Баната, у Чоки и Новом 
Кнежевцу. Према подацима које смо добили у Сектору 
инвестиција у Новом Саду, до сада је тамо завршено 
укупно преко 160 километара дистрибутивне гасне 
мреже (ДГМ), а започета је и изградња више од 80 
километара гасовода средњег притиска на територији 
поменутих општина. Актуелни пресек стања, када 
је реч о пословима гасификације у овом делу наше 
земље, добили смо од колеге Золтана Балога, дипл.
маш.инж, који је стручни надзор за машинске послове 
у целом овом пројекту. 

- Гасификација Чоке и Новог Кнежевца се одвија 
планираном динамиком. Радови су, на основу тројних 
уговора са ове две општине и стратешким партнером 

тих локалних самоуправа тј. извођачем радова, 
започети у јесен 2021. године. Као и у свим другим 
општинама и градовима, Јавно предузеће „СРБИЈАГАС“ 
је овде инвеститор и уједно врши стручни надзор над 
извођењем радова. Када је реч о свакој овој општини 
појединачно, ситуација је следећа – у Чоки је до 
сада завршено, односно изграђено 89,5 километара 
дистрибутивне гасне мреже, и то у 7 насељених 
места те општине. Гас ће, тако у блиској будућности 
моћи да користе, они који живе у Санаду, Остојићеву, 
Падеју, Јазову, Банатском Моноштору, Врбици и 
Црној Бари. На овом подручју започета је и изградња 
43 километра дугог, гасовода средњег притиска, а 
почела је и израда седам мерно-регулационих станица 
за поменута насељена места. У Новом Кнежевцу је 

изграђена политетиленска дистрибутивна 
гасна мрежа за 8 насељених места те 
општине, у дужини од 73 километра. 
Реч је о местима: Српски Крстур, Ђала, 
Филић, Банатско Аранђелово, Подлокањ, 
Сигет, Мајдан и Рабе. У овој општини 
гасовод средњег притиска, чија је градња 
већ почела, биће дуг 40 километара. У 
припреми су и 8 мерно регулационих 
станица путем којих ће се снабдевати 
потрошачи у селима новокнежевачке 
општине. Радове на овом подручју изводи 
стратешки партнер општина Чока и Нови 
Кнежевац, предузеће „Promont Group“, 
Нови Сад, а рок за њихов завршетак је 
септембар ове године, рекао је нам је у 
овом кратком извештају са терена, колега 
Золтан Балог. 

Иначе, гас је у овај крај стигао још 
давно, међутим мрежа је била изграђена 
само до седишта општина, односно у 
градовима Чока и Нови Кнежевац, а сада 
су на ред дошла и сва насељена места, 
њих укупно 15. Када све буде готово, у 
овом делу северног Баната где живи око 
17 хиљада становника, биће могуће да 
се у домаћинствима, малој привреди и 
агроиндустријским постројењима, користи 
природни гас као енергент са највише 
економских и еколошких предности. 

В. Арсић 

Висока делегација на траси будућег гасовода Ниш-Софија Гасификација Севернобанатског округа иде по плану

ПОЧЕЛИ РАДОВИ НА НАЈТЕЖОЈ ДЕОНИЦИ 
ГАСОВОДА

РАДОВИ У ЧОКИ И НОВОМ КНЕЖЕВЦУ 
ТРЕБАЛО БИ ДА БУДУ ЗАВРШЕНИ ДО 
ПОЧЕТКА ГРЕЈНЕ СЕЗОНЕ

ВЕЛИКИ ЗНАЧАЈ БУДУЋЕ ИНТЕРКОНЕКЦИЈЕ СА СЕВЕРНОМ МАКЕДОНИЈОМ
Паралелно са изградњом гасне интерконекције Србија-Бугарска, Србија је почела израду просторне и техничке 
документације за изградњу гасне интерконекције између Србије и Северне Македоније, потврђено је приликом 
обиласка радова на изградњи интерконектора са Бугарском. Овај пројекат је, као што је познато, више пута 
навођен као значајан за диверсификацију снабдевања гасом за нашу земљу. Подсетимо, још у новембру 2021. 
године, договорено је формирање Радне групе за изградњу гасне интерконекције између две земље, коју би 
водили представници надлежних министарстава. Директор Србијагаса Душан Бајатовић, више пута је истакао 
значај изградње овог интерконектора.

- Морамо и интерконектор до Северне Македоније да урадимо, то је европски захтев. Идеја нам је да 
гасификујемо и Лесковац. Две огромне фабрике треба да се граде у Врању,  рекао је недавно први човек 
Србијагаса. Изградњом гасне интерконекције са Северном Македонијом, Србија ће бити у прилици да се повеже 
на Јужни гасни коридор.     (www.ekapija.rs)
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Како су објавили медији у Београду, у петак, 21. 
априла око 19 сати, услед извођења радова од 
стране трећег лица у Калничкој улици у београдском 
насељу Вождовац, дошло је до оштећења гасовода и 
цурења гаса. Екипа ЈП „СРБИЈАГАС“ одмах је изашла 
на терен и санирала оштећење, а на лицу места  
били су и ватрогасци са специјалном опремом. 

Медији су пренели да су радници београдског 
Водовода покидали гасовод током полагања 
водоводних цеви, због чега су без снабдевања гасом 
остали потрошачи на  Вождовцу. Квар је врло брзо 
отклоњен, а оно што и из ове вести можемо да 
закључимо, то је да се овакве ситуације веома често 

дешавају, јер поједина предузећа 
изводе радове без претходних 
консултација, дозвола и присуства 
представника наше компаније. Иначе, 
сва јавна комунална предузећа и 
трећа лица која изводе радове у 
зони гасификованих делова града, 
обавештени су да је потребно да 
остваре претходну комуникацију 
и да на бази директивног надзора 
запослених ЈП „СРБИЈАГАС“, 
предупреде ове врло ризичне и 
штетне догађаје.

В.А.

Први пут до сада, Јединствена синдикална 
организација „СРБИЈАГАС“ омогућила је запосленима 
у нашој компанији који имају проблема са болестима 
штитне жлезде, лечење, опоравак и рехабилитацију 
у Специјалној болници за лечење ове болести на 
Златибору. Синдикат је овог месеца потписао Уговор 
о сарадњи са специјалном болницом, познатијом 
под називом „Чигота“, а у складу са расположивим 
средствима, као и Планом и програмом рада 
Синдиката, правилима и критеријумима за 
упућивање запослених у установе за лечење и 
рехабилитацију и наравно ранијим коришћењем 
бања, Комисија синдиката ће предложити листу 
запослених који имају право коришћења наведених 
услуга у овој години.  

 А оно што већ годинама добро функционише, то 
је сарадња наше компаније са Бањом Кањижа, 
која је настављена и ове године. Дакле, у циљу 
превенције радне инвалидности, лечења,  опоравка 
и рехабилитације запослених, потписан је уговор 
са овом познатом бањом, о чијем се квалитету рада 
и могућностима помоћи онима који имају веома 
озбиљне проблеме након повреда или због разних 

других обољења кичме и екстремитета, на далеко 
зна. И за једну и за другу установу за рехабилитацију 
и опоравак неопходно је, уз попуњен захтев, поднети 
и комплетну медицинску документацију и предати их 
у Канцеларију Синдиката, како би благовремено били 
утврђени приоритети и сачињене листе оних који ће 
бити упућени на опоравак. 

(www.sindikat-srbijagas.com)

У петак, 21. априла обављено је редовно годишње 
сакупљање расходоване имовине у згради Пословног 
центра ЈП „СРБИЈАГАС“, као и у организационом 
делу компаније на Путу шајкашког одреда бр. 3. 
Запослени у нашем предузећу су, према речима 
председника Комисије за ликвидацију расходоване 
имовине, колеге Косте Ћетојевића, углавном на 
време припремили све што су раније пријавили „за 
расход“ својим пописним комисијама, а сада и за 
одношење имовине. Цео тај посао је реализован, 
захваљујући одлуци Надзорног  одбора Србијагаса, 
а на предлог Централне пописне комисије нашег 
предузећа.  

- Иначе, примарни посао наше комисије је расход 
мерача и регулатора, који се обавља квартално, 
дакле на свака три месеца,  у свим организационим 
деловима и радним јединицама Србијагаса на 

територији Србије. Наша комисија, дакле, одлази на 
терен и констатује стање према списку расходоване 
опреме, у овом случају мерача и регулатора. 
Након што је комисија дала сагласност, та опрема 
може да се шаље на уништавање. То уништавање 
опреме за нас обавља изабрано предузеће, које 
је овлашћено за тај посао и са којим је потписан 
уговор. Иста процедура важи и за ову другу опрему, 
односно имовину, као што су намештај и техника. 
Оно што је важно да наши запослени знају, јесте то 
да приликом годишњег пописа морају да пријаве 
задужену опрему, која је за расход. И тек онда следи 
прикупљање те расходоване имовине и одношење из 
наших пословних зграда, укратко нам је појаснио рад 
Комисије за ликвидацију расходоване имовине у ЈП 
„СРБИЈАГАС“ Коста Ћетојевић. 

В.У.

Ванредни радови на Вождовцу Синдикат омогућио лечење и рехабилитацију за запослене са здравственим проблемима

Одношење расходоване опреме у новосадским деловима наше компаније

ЕКИПА СРБИЈАГАСА БРЗО РЕАГОВАЛА ОПОРАВАК У БАЊИ КАЊИЖА И У „ЧИГОТИ“

ИМОВИНА НА ВРЕМЕ ПРИПРЕМЉЕНА ЗА РАСХОД
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Радови на санацији гасовода у Бечеју

ЈОШ ЈЕДНО ОШТЕЋЕЊЕ КОЈЕ ЈЕ 
ИЗАЗВАЛО ТРЕЋЕ ЛИЦЕ 

Како смо сазнали у функцији Оператора 
дистрибутивног система – ОДС, дана 13. 
априла у периоду од 12:00 до 16:00 часова 
дошло је до краткотрајног поремећаја у 
испоруци природног гаса у Бечеју,  због 
оштећења гасовода средњег притиска у 
Бечеју. До оштећења је дошло од стране 
трећег лица на прикључном гасоводу за 
предузеће „8. Октобар“ из Бечеја. Иначе, 
због радова на санацији оштећеног гасовода, 
без испоруке природног гаса остали су 
потрошачи у Бечеју, још једном у току 
месеца. Наиме, у понедељак, 24. априла, без 
редовне испоруке гаса, у периоду од 10 до 
18 часова, остала су следећа места испоруке 
у овом граду: „Бечејка“ Бечеј, „Фадип-нова 
локација“, Семенска станица, Топлана Бечеј, 
Широка потрошња АГРО-ПРОМЕТ Бечеј и „Гас 
Бечеј“. 

У АПРИЛУ НИЈЕ БИЛО ОБОЛЕЛИХ ОД КОВИДА У СРБИЈАГАСУ
И у овом броју пратимо ситуацију са коронавирусом, а како смо чули у нашем Кризном штабу, овог месеца 
није пријављен ниједан случај заразе Ковидом-19 у предузећу, тако да до сада у компанији имамо, рачунајући 
ситуацију од прошлог месеца, када смо имали једног оболелог, 453-оје излечених од ове заразне болести. 
Судећи према подацима на нивоу целе земље, епидемија се још увек не повлачи, јер смо крајем априла имали 
више од 560 оболелих дневно, преко 100 хоспитализованих и 12 оних који су били на респираторима. Зато, и 
даље опрез и благовремено реаговање на све евентуалне проблеме и симптоме који указују да је дошло до 
заражавања корона вирусом Ковид-19.         В.А.
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Алексеј Милер, председник Управног одбора ПАО 
„Гаспром“ и председник Међународног бизнис 
конгреса (МБК), средином априла, председавао је 
заседањем јубиларног, XXV Генералног заседања 
Конгреса. У свом поздравном обраћању, он је истакао 
значајан допринос МБК реализацији међународних 
пројеката и рекао да је у тренутној ситуацији посебно 
важно одржавати конструктивну интеракцију између 
учесника на енергетском тржишту. 

- Природни гас, као што сви добро знамо, 
јесте поуздан и ефикасан извор чисте 
енергије. Потражња за њим ће наставити да 
расте. Истовремено, његова доступност у 
многим земљама зависиће од уравнотеженог, 
разумног и одговорног приступа енергетских 
компанија и државних структура заснованих 
на економској сврсисходности и стратешком 
планирању, нагласио је Алексеј Милер. 

Чланови МБК су, посебно, сумирали 
резултате рада у 2022. години, усагласили 
буџет за 2023. годину и одредили правце 
даљег развоја организације. 

У оквиру XXV Генералног заседања 
Међународног бизнис конгреса, одржана 
је конференција на тему „Приступачна 
енергија за развој светске привреде“. 
Говорећи на конференцији, Олег 
Аксјутин, заменик председника Управног 
одбора и руководилац Сектора ПАО 
„Гаспром“, напоменуо је да компанија 
наставља да ради на повећању 
доступности природног гаса како би се 
обезбедио раст руске и светске привреде.    

Истовремено, 2022. је показала како 
регулаторне одлуке могу вештачки да ограниче 
доступност енергената, доведу до рекордног 
повећања цена гаса, и на тај начин успоре развој 
привреде у светским размерама. Истовремено, 
прогнозе показују да су земље азијско-пацифичког 
региона лидери у расту светске привреде, дугорочно 
оријентисане на природни гас. 

(www.gazprom.ru)
Превод са руског: Милица Пријић

Агенције су крајем априла пренеле да је објављен 
позив европским компанијама за прву заједничку 
куповину гаса и да су на листи чланице ЕУ и земље 
региона. Европске компаније могу пријавити своју 
потражњу за гасом како би учествовале у првој 
заједничкој куповини гаса на нивоу ЕУ, објавила је 
Европска комисија. Компаније из 27 земаља чланица 
ЕУ, као и из Албаније, Босне и Херцеговине, Северне 
Македоније, Грузије, Молдавије, Црне Горе, Србије 

и Украјине могу регистровати своје потребе за 
гасом на онлајн платформи до 2. маја. Глобални 
добављачи тада могу подносити своје понуде од 
9. маја. Компаније у руском власништву или под 
њиховом контролом искључене су из програма, рекао 
је неименовани званичник ЕУ. Земље ЕУ су прошле 
године одлучиле да заједнички купују гас у покушају 
да осигурају стабилније цене за компаније и да 
поновно напуне складишта гаса.               (www.blic.rs)
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Вести из Гаспрома

Прва заједничка куповина гаса на нивоу ЕУ

ОДРЖАНО ЈУБИЛАРНО XXV ГЕНЕРАЛНО 
ЗАСЕДАЊЕ МЕЂУНАРОДНОГ БИЗНИС КОНГРЕСА 

НА ЛИСТИ, ПОРЕД ЧЛАНИЦА ЕУ, И ЗЕМЉЕ РЕГИОНА

Јасмина Ђорђевић

Почетком овог месеца, двоје наших колега је, у 
ресторану друштвене исхране, у ЈП „СРБИЈАГАС“ 
на Новом Београду, организовало малу свечаност 
поводом одласка у пензију. Уз одличну храну, 
музику, добро дружење и атмосферу, опростили 
смо се од дојучерашњих колега Гордане 
Смиљанић и Горана Девића. На овај свечани 
испраћај, колеге су, потпуно ненајављено и 
помало неочекивано и за саме госте, позвале 
генералног директора наше компаније, Душана 
Бајатовића, као и извршног директора ОДС-а 
Милана Здравковића, који су у паузи важних 
састанака које су тог дана имали у нашој 
пословној згради на Бежанији, испоштовали 
„новопечене“ пензионере  и дошли да им пожеле 
срећан одлазак у пензију, добро здравље и да 
дуго, дуго уживају у пензионерским данима. 

Иначе, колегиница Гордана Смиљанић је у 
нашој компанији радила 40 година и у пензију 
је отишла с радног места референта у путничком 
саобраћају. Била је ово прилика да је упитамо да ли 
су помешана осећања туге што напушта колектив у 
којем је провела свој радни век, али и радости што 
почиње једна нова фаза у животу, без обавеза, брига 
и проблема које посао са собом носи. 

- Јуче сам напунила 60 година, а данас идем у пензију, 
каже Гордана. Рано сам почела да радим и сматрам 
де је 40 година довољно за један озбиљан радни 
стаж, да треба ослободити место неком млађем који 
је тек на почетку професионалног живота. Ништа не 
грабим, узимам део по део живота лагано и надам 
се да ми предстоји лепши део живота. Нема више ни 

оних обавеза према детету, није више мали, постао 
је свој човек, а мој супруг и ја ћемо сада имати више 
времена једно за друго. Напокон!, уз смех додаје наша 
саговорница.  

- Желим да се бавим баштованством и многим другим 
стварима за које имам интересовања. Да проводим 
више времена на мору. Нормално, недостајаће ми 
моја канцеларија, моје колеге, јер већи део живота 
сам провела ту, са њима. Али ја ово доживљавам 
као својеврсни трансфер. Прелазим из једног тима у 
други који чине мој син и мој супруг, наши пријатељи 
и породица. И надам се добрим играма, казала нам је 
наша Гоца.  

С друге стране, колега Горан Девић био је 
нешто мање причљив. Ипак, за наш билтен 
кратко каже да, после 33 године рада, иде 
у заслужену пензију. Надао се, каже, да ће 
можда остати још који месец да ради, како би 
отплатио кредит, али, ипак није. Снаћи ће се, 
каже, и превазићи ће и тај проблем. 

- Није свеједно, наравно, каже Девић. Мењају 
се навике и обавезе и у једном тренутку сам 
се осећао нелагодно и збуњено. Треба се 
стабилизовати. Није то ништа неочекивано, 
ипак смо више од пола живота провели у овом 
простору, са овим људима. Неки од њих ће 
ми јако недостајати, али отварају нам се нова 
поглавља и нови путеви, рекао нам је Горан 
Девић. 

Нама још само остаје да им пожелимо 
добро здравље, мирне и испуњене будуће 
пензионерске дане, срећне и радосне!

11

У пензију су у Београду отишли Гордана Смиљанић и Горан Девић

ВЕЛИКО ХВАЛА ЗА СВЕ ШТО СУ УРАДИЛИ 
ЗА КОЛЕКТИВ

НАПОМЕНА 
Међународни бизнис конгрес (МБК) је невладина непрофитна 
организација. Конгрес се бави практичним питањима економске 
сарадње, израдом предлога за отклањање препрека и стварање 
повољних услова за ефикасно и безбедно пословање. Међу 118 
компанија чланица IBC из 23 земље, је и наша компанија, ЈП 
„СРБИЈАГАС“
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Новости из УПР ЈП „Србијагас“

У МАЈУ РЕДОВНА, А У ОКТОБРУ СВЕЧАНА 
СЕДНИЦА СКУПШТИНЕ

Традиционална изложба ликовних радова деце 
радника ЈП „СРБИЈАГАС”, у организацији Синдикалне 
организације „Дистрибуцијагас Србија” и запослених 
родитеља, одржана је у суботу, 22. априла, у 
пословној згради наше компаније на Новом Београду. 
Као и претходних година, изложба је уприличена у 
ресторану друштвене исхране. Ове године на изложби 
је било 40 радова, а сви мали „аутори“ присуствовали 
су њеном отварању. Организатори и родитељи, и 
овога пута, договорили су се да родитељи учествују 
својим  финансијским средствима у организацији, а 
свако дете-учесник добило је поклончић уз уобичајено 
и омиљено „послужење“, грицкалице 

и сокиће. Наше колеге Петар Остојић и Драган 
Арсеновић преузели су улогу аниматора и осмислили 
занимљиве игре и такмичења, тако да је ово дружење 
тиме било још занимљивије. Још једном се показало да 
овакве изложбе мотивишу и охрабрују децу да путем 
својих радова покажу како и о чему размишљају. 
Маштовити и разнолики светови ће нас и у наредном 
периоду увесељавати са шарених паноа. А најмлађима 
предстоји даље истраживање света у коме живе, 
како би нас и следеће године обрадовали својим 
стваралаштвом. 

Ј. Ђорђевић 

Владимир Уторник

Априлске активности у Удружењу пензионисаних 
радника ЈП „СРБИЈАГАС“ биле су фокусиране на 
припрему за догађаје које наше бивше раднике 
очекују у наредном  краткорочном, али и у дугорочном 
периоду. Ово смо споменули стога што ће централни 
овогодишњи догађај бити организован у октобру 
месецу, али се у канцеларији Удружења у улици 
Максима Горког, увелико размишља о томе.  

- Ове године, баш у октобру, биће тачно 20 година 
од када постоји и ради наше удружење. У циљу 
обележавања овог јубилеја, одржаћемо свечану 
седницу Скупштине и подсетити се свега што 
смо у минуле две деценије урадили. Како ће 
све то изгледати доста зависи од финансијских 
средстава, подршке и донације коју добијамо 
од Србијагаса. У сваком случају ову нама вредну 
двадесетогодишњицу обележићемо на примерен 
начин. Оно што нам је календарски ближе, јесте 
редовна годишња седница Скупштине наше 
организације која ће бити одржана најкасније 
до 20. маја. Истог дана биће организована и 
седница Извршног одбора. На тим састанцима 
размотрићемо сва актуелна питања везана за 
живот Удружења, биће поднети Финансијски 
извештај, Извештај о раду у минулом периоду, 
као и План и програм рада за ову годину, а посебно 
ћемо разговарати и о тој, горе већ најављеној, 
свечаној седници Скупштине. На крају те Скупштине у 
мају, биће и, да тако кажем, „забавни“ део, јер ће тада 
бити проглашени победници на нашој традиционалној 
манифестацији – „Ракијади“, известио нас је 
председник УПР ЈП „СРБИЈАГАС“ Бошко Тодоровић.  

Више о самој „Ракијади“, чули смо од председника 

комисије за ово такмичење и члана Извршног одбора 
Удружења, Зорана Блануше.  

 - Биће ово 18-а по реду „Ракијада“ у организаицији 
нашег удружења. Пензионери,  пре свега, воле да 
пеку ракију, али и знају да то ураде. Удружење је 
пре три године организовало и излет у Суботицу, 
где су наши „мајстори ракије“ посетили фабрику 
за производњу казана, тако да су и од стручних 
људи могли да добију по који добар савет. Такође, 
заинтересовани су од Удружења добили и по књигу 

о томе како се пеку разне врсте ракије. Иначе, 
за протеклих 17 година сваки пут је у „понуди“ 
било између 19 и 25 узорака разних воћних 
ракија. Нема разлога да тако не буде и овог 
пута. Број узорака би могао и да се повећа, ако 
запослени у Србијагасу, који се разумеју у печење 
ракије и тиме се већ дуже, у слободно време 
баве, прихвате наш позив и учествују на овој 
манифестацији. Чули смо, такође, да и генерални 
директор нашег предузећа, Душан Бајатовић, 
пече добру ракију, тако да и њега овом приликом 
позивамо да пошаље узорке и придружи се овом 
нашем традиционалном такмичењу. Верујемо 
да би то заиста било занимљиво, а узорке ћемо 
прикупљати негде до средине маја, констатовао 
је Зоран Блануша.

Наши најмлађи и овог пута показали креативност и ведрину

ТРАДИЦИОНАЛНА ИЗЛОЖБА ДЕЧЈИХ РАДОВА

ЗАХВАЛНОСТ СИНДИКАЛНОЈ 
ОРГАНИЗАЦИЈИ 
Председник наших пензионера, Бошко Тодоровић 
поново је истакао да би без помоћи ЈСО „СРБИЈАГАС“ и 
председника нашег синдиката, Вељка Милошевића,  
пензионерско удружење тешко функционисало у овој 
незавидној финансијској ситуацији. Отуда је још једном 
изразио захвалност синдикалној организацији.
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Паритети

АНАЛИЗА ЦЕНА ЕНЕРГЕНАТА

ЈП “СРБИЈАГАС”, Нови Сад
Булевар ослобођења 69, 21000 Нови Сад, Србија
ТЕЛ + 381 21 481 1004 / + 381 21 481 2703 / ФАКС + 381 21 481 1305
www.srbijagas.com

НАПОМЕНЕ:

* Плаћа се по утрошку месечно

** Цена је дата без транспорта и манипулативних 
трошкова ЈТ бројило зелена зона, ДТ зелена зона и ДТ 
плава зона нижа тарифа нису узети у обзир јер би се 
приликом грејања изашло из оквира тих зона. На укупну 
потрошњу додаје се фиксни део.

Извори цена:
природни гас - ЈП „СРБИЈАГАС”
природни гас - „НОВИ САД-ГАС” д.о.о.
пропан бутан у боци 10kg - „Кнез Петрол”, Сремски Карловци
електрична енергија - „ЕЛЕКТРОПРИВРЕДА СРБИЈЕ”
угаљ - „Тропикал БГД“ Овча, „Good Will-WG”, Крњача
пелет - „Крајина дрво НС“, Ветерник

Цене су без ПДВ-а узете за период април 2023.

Припремили: Драгана Драгишић и Владимир Петровић

Период април 2023.
Период март 2023.

ВРСТА ГОРИВА
ЈЕДИНИЦА 

МЕРЕ

ЦЕНА ПО 
ЈЕДИНИЦИ МЕРЕ 

(РСД)

ДОЊА 
ТОПЛОТНА 

МОЋ 
(МЈ/ј.м.)

КОЕФИЦИЈЕНТ 
КОРИСНОГ 

ДЕЈСТВА

ЕФЕКТИВНА 
ЦЕНА 

(РСД/МЈ)

ИНДЕКС ЦЕНЕ 
ПРЕМА 

НАЈЈЕФТИНИЈЕМ 
ЕНЕРГЕНТУ

УВЕЋАНЕ ЦЕНЕ 
ПРЕМА ЦЕНИ 

НАЈЈЕФТИНИЈЕГ 
ЕНЕРГЕНТА

Природни гас*- ЈП "СРБИЈАГАС" kWh 3.79 3.6 0.85 1.24 1.00 0.00%
Природни гас*- ДП ''НОВИ САД-ГАС'' kWh 3.92 3.6 0.85 1.28 1.03 3.43%
Пропан Бутан-ТНГ  kg 183.33 45.9 0.85 4.70 3.79 279.39%
Струја-ЈТ*   плава зона kWh 9.954 3.6 0.99 2.79 2.25 125.50%
Струја-ЈТ*   црвена зона kWh 19.908 3.6 0.99 5.59 4.51 351.00%
Струја-ДТ*  плава зона   виша kWh 11.376 3.6 0.99 3.19 2.58 157.71%
Струја-ДТ*  црвена зона виша kWh 22.752 3.6 0.99 6.38 5.15 415.42%
Струја-ДТ*  црвена зона нижа kWh 5.688 3.6 0.99 1.60 1.29 28.86%
Угаљ Обилић сушени комад/коцка** t 17,500.00 16.088 0.6 1.81 1.46 46.38%
Угаљ Пљевља коцка** t 16,200.00 14.5 0.6 1.86 1.50 50.34%
Угаљ Бановићи коцка** t 20,000.00 16.5 0.6 2.02 1.63 63.11%
Пелет t 31,666.67 16.5 0.91 2.11 1.70 70.28%

Припремили: Драгана Драгишић

НАПОМЕНЕ: Извори цена: Владимир Петровић 

*    Плаћа се по утрошку месечно природни гас - ЈП "СРБИЈАГАС"
**  Цена је дата без транспорта и манипулативних трошкова природни гас -"НОВИ САД-ГАС" д.о.о.
ЈТ бројило зелена зона, ДТ зелена зона и ДТ плава зона нижа тарифа пропан бутан у боци 10кг - "Кнез Петрол", Сремски Карловци
нису узети у обзир јер би се приликом грејања изашло из оквира тих електрична енергија  - "ЕЛЕКТРОПРИВРЕДА СРБИЈЕ"
зона. На укупну потрошњу додаје се фиксни део. угаљ -"Тропикал БГД", Овча, "Good Will-WG", Крњача

пелет - "Крајина дрво НС", Ветерник

Цене су без ПДВ-а узете за период март 2023.

УПОРЕДНА ТАБЕЛА ЦЕНА ГРЕЈАЊА ЗА РАЗЛИЧИТЕ ЕНЕРГЕНТЕ У ШИРОКОЈ ПОТРОШЊИ
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ДИЈАГРАМ СА УПОРЕЂЕНИМ ИНДЕКСИМА ЦЕНА РАЗЛИЧИТИХ ЕНЕРГЕНАТА 

Период март 2023.

ВРСТА ГОРИВА
ЈЕДИНИЦА 

МЕРЕ

ЦЕНА ПО 
ЈЕДИНИЦИ МЕРЕ 

(РСД)

ДОЊА 
ТОПЛОТНА 

МОЋ 
(МЈ/ј.м.)

КОЕФИЦИЈЕНТ 
КОРИСНОГ 

ДЕЈСТВА

ЕФЕКТИВНА 
ЦЕНА 

(РСД/МЈ)

ИНДЕКС ЦЕНЕ 
ПРЕМА 

НАЈЈЕФТИНИЈЕМ 
ЕНЕРГЕНТУ

УВЕЋАНЕ ЦЕНЕ 
ПРЕМА ЦЕНИ 

НАЈЈЕФТИНИЈЕГ 
ЕНЕРГЕНТА

Природни гас*- ЈП "СРБИЈАГАС" kWh 3.79 3.6 0.85 1.24 1.00 0.00%
Природни гас*- ДП ''НОВИ САД-ГАС'' kWh 3.92 3.6 0.85 1.28 1.03 3.43%
Пропан Бутан-ТНГ  kg 183.33 45.9 0.85 4.70 3.79 279.39%
Струја-ЈТ*   плава зона kWh 9.954 3.6 0.99 2.79 2.25 125.50%
Струја-ЈТ*   црвена зона kWh 19.908 3.6 0.99 5.59 4.51 351.00%
Струја-ДТ*  плава зона   виша kWh 11.376 3.6 0.99 3.19 2.58 157.71%
Струја-ДТ*  црвена зона виша kWh 22.752 3.6 0.99 6.38 5.15 415.42%
Струја-ДТ*  црвена зона нижа kWh 5.688 3.6 0.99 1.60 1.29 28.86%
Угаљ Обилић сушени комад/коцка** t 17,500.00 16.088 0.6 1.81 1.46 46.38%
Угаљ Пљевља коцка** t 16,200.00 14.5 0.6 1.86 1.50 50.34%
Угаљ Бановићи коцка** t 20,000.00 16.5 0.6 2.02 1.63 63.11%
Пелет t 31,666.67 16.5 0.91 2.11 1.70 70.28%

Припремили: Драгана Драгишић

НАПОМЕНЕ: Извори цена: Владимир Петровић 

*    Плаћа се по утрошку месечно природни гас - ЈП "СРБИЈАГАС"
**  Цена је дата без транспорта и манипулативних трошкова природни гас -"НОВИ САД-ГАС" д.о.о.
ЈТ бројило зелена зона, ДТ зелена зона и ДТ плава зона нижа тарифа пропан бутан у боци 10кг - "Кнез Петрол", Сремски Карловци
нису узети у обзир јер би се приликом грејања изашло из оквира тих електрична енергија  - "ЕЛЕКТРОПРИВРЕДА СРБИЈЕ"
зона. На укупну потрошњу додаје се фиксни део. угаљ -"Тропикал БГД", Овча, "Good Will-WG", Крњача

пелет - "Крајина дрво НС", Ветерник

Цене су без ПДВ-а узете за период март 2023.

УПОРЕДНА ТАБЕЛА ЦЕНА ГРЕЈАЊА ЗА РАЗЛИЧИТЕ ЕНЕРГЕНТЕ У ШИРОКОЈ ПОТРОШЊИ
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ДИЈАГРАМ СА УПОРЕЂЕНИМ ИНДЕКСИМА ЦЕНА РАЗЛИЧИТИХ ЕНЕРГЕНАТА 


